

教育實習輔導費退費標準一覽表

依撤銷教育實習輔導時間	收費項目	退費比例
實習前 (上學期 7 月 31 日、下學期 1 月 31 日前) 申請撤銷實習者	教育實習輔導費	免繳費； 已繳費者全數退還
開始實習第一個月內 (上學期 8 月 31 日、下學期 2 月底前) 申請撤銷實習者	教育實習輔導費	退還四分之三費用
開始實習第二個月內 (上學期 9 月 30 日、下學期 3 月 31 日前) 申請撤銷實習者	教育實習輔導費	退還四分之二費用
開始實習第三個月內 (上學期 10 月 31 日、下學期 4 月 30 日前) 申請撤銷實習者	教育實習輔導費	退還四分之一費用
未於實習前三個月內 (上學期 10 月 31 日、下學期 4 月 30 日後) 申請撤銷實習者	教育實習輔導費	所繳費用不退還

說明：

- 1.教育實習輔導費乃以日間部該年度每一學分收費標準為基準，收取四學分之教育實習輔導費。
- 2.半年制教育實習時間分別為上學期八月一日至一月三十一日、下學期二月一日至七月三十一日，各為六個月。

Refund Standard for Educational Practicum Tuition

Withdrawal or Termination Time	Refund
Withdraw the application before practice (Before July 31 of the first semester, or before January 31 of the second semester)	Full refund of the payment
Terminate the application within the first month of the practice (Before August 31 of the first semester, or before the end of February of the second semester)	Refund three quarters of the payment
Terminate the application within the first two months of the practice (Before September 30 of the first semester, before March 31 of the next semester)	Refund half of the payment
Terminate the application within the first three months of the practice (Before October 31 of the first semester, before April 30 of the second semester)	Refund one quarter of the payment
Termination of application after three months of practice (After October 31 for the first semester, or after April 30 for the second semester)	non- refundable

Remark:

1. Educational Practicum Tuition is on credit unit basis of the semester, and it is charged 4 credits.
2. The half-year educational practicum is from August 1st to January 31st in the first semester, and from February 1st to July 31st in the second semester.